
To use your card, simply go to Grand Millenium Muscat Oman and show this email on your screen or a 
print copy to the reception 1. Only redeemable at Grand Millenium Muscat Oman 2. Valid for 12 months 
from date of issuance 3. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged 4. 
If misplaced Grand Millenium Muscat and MyList cannot block/cancel the card, and will not be responsible 

for any transactions on lost/stolen card دنارج ىلإ لاقتنالا ىوس كيلع ام ،كتقاطب مادختسال 
 ىلإ ةعوبطم ةخسن وأ كتشاش ىلع ينورتكلإلا ديربلا اذه راهظإو ،نامُع طقسم موينيليم
 ةدمل ةحلاص .2 .نامع طقسم موينيليم دنارج يف طقف دادرتسالل ةلباق .1 .لابقتسالا بتكم
 وأ اهنادقف ةلاح يف اهلادبتسا نكمي الو اهدر وأ اهعاجرإ نكمي ال .3 .رادصإلا خيرات نم ًارهش 12
 نامُع طقسم موينيليم دنارج ل نكمي ال ،ةقاطبلا ةقرس وأ نادقف لاح يف .4 .اهفلت وأ اهتقرس
 /ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت ةلماعم يأ نع ةيلوؤسملا ءالخإ عم ،اهئاغلإ /اهرظح تسيل يامو
.ةقورسملا


